

**PODATKI ZA OBRAČUN
PLAČE AVGUST 2026**



Številka: 57/2026
Datum: 1.9.2026



Delavci, zaposleni pri samostojnih podjetnikih in pri pravnih osebah:

Pri izplačilu dohodkov iz delovnega razmerja, doseženih pri glavnem delodajalcu, ki se izplačujejo za mesečno obdobje, se akontacija dohodnine izračuna na podlagi lestvice za dohodnino, preračunane na 1/12 leta, z upoštevanjem 1/12 zneska splošne, osebne in posebne olajšave. Za glavnega delodajalca se šteje delodajalec, pri katerem zavezanec dosega pretežni del dohodka iz delovnega razmerja.

7



Na podlagi Pravilnika o določitvi olajšav in lestvice za odmero dohodnine za leto 2026 so zneski olajšav in zneski skupnega dohodka, preračunani na 1/12 leta, naslednji:

Če znaša neto mesečna davčna osnova		znaša dohodnina v EUR		
NAD	DO			
	810,12 €		16 %	
810,12 €	2.382,70 €	129,62 €	+26 % nad	810,12 €
2.382,70 €	4.765,41 €	538,49 €	+ 33 % nad	2.382,70 €
4.765,41 €	6.862,19 €	1.324,78 €	+ 39 % nad	4.765,41 €
6.862,19 €		2.142,53 €	+ 50 % nad	6.862,19 €

Pri izračunu akontacije dohodnine od mesečnega dohodka iz delovnega razmerja se upošteva:

Če je mesečni bruto dohodek iz delovnega razmerja		znaša splošna olajšava	
NAD	DO		
	1.480,51 €	462,66 € + (1.736,03 - 1.17259 x bruto dohodek)	
1.480,51 €		462,66 €	



Tabela posebnih in osebnih olajšav pri dohodnini za leto 2026:

Posebne olajšave:	
- za prvega vzdrževanega otroka	249,65 €
- za drugega vzdrževanega otroka	271,40 €
- za tretjega vzdrževanega otroka	452,67 €
- za četrtega vzdrževanega otroka	633,94 €
- za petega vzdrževanega otroka	815,21 €
- za vsakega drugega vzdrževanega družinskega člana	249,65 €
- za otroka, ki potrebuje posebno nego in varstvo	904,69 €
- za vse nadaljnje vzdrževane otroke	181,27 €
OSEBNE OLJŠAVE: - invalid s 100% telesno okvaro	
- Zavezanec po dopolnjenem 70. letu starosti	138,80 €

- Za rezidenta, ki se izobražuje in ima status študenta ali dijaka znaša 3.886,33 EUR. Za rezidenta prejemnika dohodka iz delovnega razmerja do dopolnjenega 29. leta znaša 1.443,50 EUR.

Olajšava za prostovoljno dodatno pokojninsko zavarovanje

Največ do zneska premije, ki je enak 24% obveznih prispevkov za PIZ za zavarovance oziroma 5,844% pokojnine zavarovanca in ne več kot 3.054,65 letno.



Najnižje osnove za plačilo prispevkov za delavce v delovnem razmerju

Osnova	Znesek povprečne letne plače (PLP) v EUR	Znesek v EUR	Velja za izplačila
60 % PLP	2.536,03	1.521,62	od 1.3.2026 do 28.2.2027
		Minimalna plača	
		OD 1.1.2026 DO 31.12.2026	1.481,88



Samostojni podjetniki (s.p.)

ZAVAROVALNE OSNOVE Prispevki za socialno varnost SAMOZAPOSLENIH ZA VGUST 2026				60% PP	3,5 PP
Bruto zavarovalna osnova (BZO) v EUR 2.220,95	%	Prehodni davčni podračun	Referenca	MIN OSNOVA 1.521,62	MAX OSNOVA 8.876,11
Prispevki zavarovanca za PIZ	15,50			235,85	1.375,80
Prispevki delodajalca za PIZ	8,85			134,66	785,54
Skupaj prispevki za PIZ	SI56	01100888200	SI19 DŠ-44008	370,51	2.161,34
Prispevki zavarovanca za ZZ	6,36			96,76	564,52
Obvezni zdravstveni prispevek	Pavšalni znesek			39,36	39,36
Prispevki delodajalca za ZZ	6,56			99,82	582,27
Prispevki za poškodbe pri delu	0,53			8,06	47,04
Prispevki zavarovanca za dolgotrajno oskrbo	2,00			30,43	177,52
Skupaj prispevki za ZZ	SI56	0110088830 00073	SI19 DŠ-45004	274,45	1.410,71
Prispevki zavarovanca za starš. var.	0,10			1,52	8,88
Prispevki delodajalca za starš. var.	0,10			1,52	8,88
Skupaj prispevki za starš. var.	SI56	0110088810 00030	SI19 DŠ-43001	3,04	17,76
Prispevki zavarovanca za zaposlovanje	0,14			2,13	12,43
Prispevki delodajalca za zaposlovanje	0,06			0,91	5,33
Skupaj prispevki za zaposlovanje	SI56	0110088810 00030	SI19 DŠ-42005	3,04	17,76
Skupaj drugi prispevki				6,08	35,52
PRISPEVKI SKUPAJ				651,04	3.607,57

* povprečna mesečna bruto plača za leto 2025 znaša **2.536,03 EUR**.

* DŠ pomeni davčna številka zavezanca

** **Minimalna osnova** za prispevke samozaposlenih v letu 2024 znaša 80 % zadnje znane povprečne letne plače; znesek izračuna 60 % od **2.536,03 EUR = 1.521,42 EUR**.

*** **Najvišja možna zavarovalna osnova:** zavezanec lahko prispevke plača največ od osnove, ki znaša 3,5 PP (v skladu s petim odstavkom 145. člena ZPIZ-2) **2.536,03 x 3,5 = 8.876,11 EUR**.

Davčni organ bo sestavil pred izpolnjen obračun prispevkov za socialno varnost (POPSV) in ga najpozneje do 10. dne v mesecu za pretekli mesec vročil zavezancu elektronsko prek portala eDavki.

Če podatki v POPSV niso pravilni in/ali popolni, ali če POPSV ni bil odložen, mora zavezanec v sistem e Davki sam predložiti OPSV najpozneje do 15. dne v mesecu za pretekli mesec.

Prispevki morajo biti plačani najpozneje do 20. dne v mesecu za pretekli mesec.

Na podlagi drugega odstavka 48. člena ZZZV se za obdobje od 1.3.2025 dalje plačuje tudi obvezni zdravstveni prispevek v višini 37,17 eurov za posamezni koledarski mesec ne glede na število dni zavarovanja

v koledarskem mesecu in od 1.7.2025 prispevek za dolgotrajno oskrbo po ZDOsk-1.

OBVEZNOSTI ZA zasebnike, ki opravljajo dopolnilno dejavnosti AVGUST 2026	
prispevek za PIZ od 1.4.2026 dalje	52,05 EUR
prispevek za zdravstveno zavarovanje od 1.1.2026 do 31.12.2026	54,53 EUR
Prispevek za dolgotrajno oskrbo od 1.1.2026 DO 31.12.2026	6,43 EUR
Minimalna bruto urna postavka za začasno, občasno delo upokojencev študentov in prispevkov za ožje družinske člane ZA JULIJ 2026	
Začasno in občasno delo upokojencev – minimalna bruto urna postavka od 1.3.2026 do 28.2.2027	8,52 EUR
Študentsko delo – minimalna bruto urna postavka od 5.2.2026	8,98 EUR

Zavezanci, ki opravljajo dejavnost kot postranski poklic (popoldanci), plačujejo **prispevek za dolgotrajno oskrbo v višini 1 %**. Osnova za plačevanje prispevka iz naslova postranske dejavnosti je 25 % povprečne bruto plače v Sloveniji za mesec oktober predhodnega koledarskega leta. Prispevek za dolgotrajno oskrbo za obdobje od **1.1.2026 do 31.12.2026** se plačuje mesečno v višini **6,43 EUR**. Prispevek plačujejo zavezanci **do 20. v mesecu** za pretekli mesec, ne glede na dejansko število dni opravljanja dejavnosti v mesecu.

Prispevki za socialno varnost družbenikov (zav. podlaga 040) ZA AVGUST 2026					
Bruto zavarovalna osnova (BZO) v EUR		Prehodni davčni podračun	Referenca	90 % pp**	3,5% pp***
				2.282,43	8.876,11
2.220,95				MIN*	MAX **
Prispevki zavarovanca za PIZ	15,50%			353,78	1.375,80
Prispevki delodajalca za PIZ	8,85%			202,00	765,54
Skupaj prispevki za PIZ	SI56	011008882000003	SI19 DŠ-44008	555,78	2.161,34
Prispevki zavarovanca za ZZ	6,36%			145,16	564,52
Obvezni zdravstveni prispevek	Pavšal			39,36	39,36
Prispevki delodajalca za ZZ	6,56%			149,73	582,27
Prispevki za poškodbe pri delu	0,53%			12,10	47,04
Prispevki zavarovanca za dolgotrajno oskrbo	2,00%			45,65	177,52
Skupaj prispevki za ZZ		SI56 011008883000073	SI19 DŠ-45004	392,00	1.410,71
Prispevki zavarovanca za starš. varstvo	0,10%			2,28	8,88
Prispevki delodajalca za starš. varstvo	0,10%			2,28	8,88
Skupaj prispevki za starš. var.		SI56 011008881000030	SI19 DŠ-43001	4,56	17,76
Prispevki. zavarovanca za zaposlovanje	0,14%			3,20	12,43
Prispevki delodajalca za zaposlovanje	0,06%			1,37	5,33
Skupaj prispevki za zaposlovanje		SI56 011008881000030	SI19 DŠ-42005	4,57	17,76
Skupaj drugi prispevki				9,13	35,92
PRISPEVKI SKUPAJ				956,91	3.607,57

Povprečna mesečna bruto plača za leto 2025 (PP): **2.536,03 EUR**.

* **Minimalna osnova** za prispevke za družbenike v letu 2025 naša 90% zadnje znane povprečne letne plače: 90 % od **2.536,03 EUR = 2.282,43 EUR**.

*Najvišja možna zavarovalna osnova: zavezanec lahko prispevke plača največ od osnove, ki znaša 3,5 PP (v skladu s petim odstavkom 5. odstavkom 145. člena ZPIZ-2) =2.5360, EUR x 3,5 = **8.876,11 EUR**

*Višina OZP od 1.3.2025 dalje je določena v višini 37,17 eur (Uradni list RS, št. 12/25).

* Prispevek za DO se plačuje za obdobje od 1. 7. 2025 dalje

Davčni organ bo sestavil pred izpolnjen obračun prispevkov za socialno varnost (POPSV) in ga najpozneje do 10. dne v mesecu za pretekli mesec vročil zavezancu elektronsko prek portala eDavki, plača pa se najpozneje do 20. dne v mesecu za pretekli mesec.

DRUGI OSEBNI PREJEMKI IN POVRAČILA STROŠKOV

Navajamo višine nekaterih povračil, ki so do višine Uredbe o davčni obravnavni povračil stroškov in drugih dogodkov iz delovnega razmerja neobdavčeni. Če jih presežete, so povračila obdavčena.

Prehrana med delom: **7,96 EUR** na dan za najmanj 4 ure prisotnosti na delu. Če je delavec na delu dese ur ali več se za ta dan poleg povračila stroškov za prehrano med delom prišteje še 0,99 EUR za vsako dopolnjeno uro prisotnosti na delo po 8 urah.

Prevoz na delo: povračilo stroškov javnega prevoza oziroma **0,21 EUR** za vsak dopolnjen km, če ni javnega prevoza (do 140 EUR neobdavčeno).,

Kilometrina na službenem potovanju za uporabo lastnega vozila:
0,43 EUR na vsak prevožen km (**NOVA uredba** v UL RS, št. 87/2022).

Dnevnice za službena potovanja v RS:

nad 6 do 8 ur – **9,69 EUR**

nad 8 do 12 ur - **13,88 EUR**

nad 12 ur - **27,81 EUR.**

Če stroški prenočevanja vključujejo plačilo zajtrka in potovanje traja od 8-12 ur se znesek dnevnice zmanjša za 15 %

Regres za letni dopust: do 100 % povprečne mesečne plače zaposlenih v RS (neobdavčeno).

Plačila dijakom in študentom za obvezno praktično delo: za dijake in študente **15% PLP (380,40 €).**

Terenski dodatek: **5,84 EUR na dan.**

Nadomestilo za ločeno življenje: **434 EUR na mesec.**

Jubilejne nagrade od 24.2.2026 dalje:

- 10 let **30% PLP (760,81EUR)**
- 20 let **45 % PLP (1.141,21 EUR)**
- 25 let **60 % PLP (1.521,61 EUR)**
- 40 let **75 % PLP (1.902,02EUR)**
- **Odpravnina ob upokojitvi: 300 % PLP (7.608,09 EUR)**

Solidarnostna pomoč:

- za smrti delavca : **5.000 EUR**
- za smrt ožjega družinskega člana: **5.000 EUR**
- za težjo invalidnost in daljšo bolezen delavca: **2.000 EUR**

Osnove za izračun prejemkov		
Plače v RS (vir: SURS)	bruto plača	povprečna letna plača (PLP)
junij 2026	2.751,37	2.536,03 EUR
15. Zimski regres (Zakon o pravici do zimskega regresa ter prenovi ugotavljanja davčne osnove z upoštevanjem normiranih odhodkov, ZPZR)		
zimski regres	790,94 EUR	